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Algemene vergadering seniorenadviesraad (SAR)- woensdag 1 juni ’22-Verslag 
 

Aanwezig: J. Vannecke, R. Haest, E. Naeyaert, R. Hoet, J.Symoen, J. Demesmaeker, R. De Win, G. 
Opstaele, L. Degraeuwe, A. De Zaeyer, I. Duinslaeger, J. Dewachter, M.T. Verhasselt, G. 
Desimpelaere, W. Van Laer, G. Desender, A.Deley, E. Vanhaerents en D. Gilliaert 

 

1. Verwelkoming 
Welkom op de seniorenraad van juni. We heten volgende personen welkom: Linda Degraeuwe (Vlas 
Leffinge) en Rita De Win (Vlas Middelkerke- Westende-Lombardsijde) . 

We wensen als seniorenraad Marita Vermaesen veel beterschap en een spoedig herstel toe! 

2. Goedkeuring verslag 2 maart 2022 
Het verslag van 2 maart 2022 is goedgekeurd en staat in Cobra. 

3. Woord aan de voorzitter van het BCSD en schepen Senioren Dirk Gilliaert 

Vragen vanuit de SAR 

− subsidie regeling: bevestiging systeem 2020-2021: 
o Op de gemeenteraad van 13/7 komt het dossier subsidies seniorenverenigingen voor. 

Zoals besproken wordt hetzelfde bedrag zoals in 2019 uitbetaald. Hetzelfde systeem 
wordt hiervoor toegepast zoals uitbetaling subsidie 2020.Dank vanuit seniorenraad 
naar beleid toe hiervoor. 

o Subsidies zijn voor de verenigingen belangrijk om de activiteiten ‘betaalbaar’ te 
houden. Als mensen afhaken omwille van financiële reden, zeker doorverwijzen naar 
de sociale dienst: sociaal- cultureel participatiefonds kan evt. tegemoetkomen hierin. 

− parkeerbeleid : invraagstelling ? evolutie ? aanpassingen ? 

o Parkeerbeleid: er zijn aanpassingen in de rode zone: 2u parkeren is mogelijk i.p.v.1u. 
o Parkeerbeleid: in het najaar worden alle knelpunten bekeken/besproken op een 

evaluatie moment. 
o Parkeerbeleid: het huidige parkeerbeleid is er niet zomaar gekomen, het is een 

werk/onderzoek van vele jaren: verkeerscommissie, mobiliteitsambtenaar, … 
brachten alle knelpunten in kaart. Al meerdere jaren is er de problematiek van het 
parkeren vanuit andere gemeenten waardoor eigen inwoners geen plaats hadden. 
Het was noodzakelijk iets te doen. Eigen inwoners zien dit als verbetering naar 
parkeerdruk toe (in de drukke/betalende zones). 

o Parking Vita: is in private handen: de privatisering neemt de bovenhand volgens de 
SAR ( zwembad, parkeren,..). Voorzitter BCSD/ Schepen wenst te benadrukken dat 
de privatisering niet altijd negatief is. Deze firma’s beschikken over de nodige kennis 
en infrastructuur om zaken uit te baten. Dit zorgt voor enige professionaliteit, 
gemeente blijft wel de controlerende factor uitoefenen en kan bijsturen bij problemen. 

o Parkeren rond domein Stille Meers: wordt in najaar betalend: bewoners GAW krijgen 
bewonerskaart. 

− ledenwerving/nieuwe bestuursleden: 
o Vele verenigingen ondervinden dezelfde problematiek: moeilijk nieuwe leden werven 

of bestuursleden vinden: voorstel artikel met overzicht seniorenverenigingen in Sirene 
september. Naam, contactpersoon, tekstje met voorstelling: bezorgen aan 
secretariaat tegen 30 juni 2022. 

o Leden zijn wat voorzichtig naar aanleiding van onzekere toekomstperspectieven: 
energieprijzen, duurder leven, … 

o Verenigingenbeurs: nieuwe inwoners uitnodigen. Goeie tip om zo nieuwe inwoners te 
laten kennismaken met het verenigingsleven in Middelkerke. 

− toekomst SAR: 
o We zijn een adviesraad en willen graag als raad meer advies geven over zaken die de 

senioren aanbelangen. Als raad hebben we meer slaagkracht. We kunnen individuele 
vragen bundelen als seniorenraad en dan dit advies bezorgen aan het college van 
burgemeester en schepenen. We kunnen hier pro actief werken. 

o Werkgroepen, commissies,.. eventueel bekijken om zo constructief te werken? 
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− vertegenwoordiging in beheersorganen vb. mobiliteit? 
o Advies wordt dikwijls via beheersorganen gevraagd voor diverse onderwerpen. Vb. 

aanpassingen De Zwerver. 
De seniorenraad vraagt of afvaardiging hierin mogelijk is. Dat is een beslissing van 
college van burgemeester en schepenen. 
Middelkerke telt een groot aantal senioren en de seniorenraad kan als stem van deze 
groep instaan om de belangen in diverse sectoren te verdedigen. ( vb. mobiliteit, 
cultuur,…). 
De seniorenraad ziet het als een gemiste kans dat ze niet geraadpleegd zijn bij de 
plannen voor de aanpassingen zaal De Zwerver Leffinge. Toch zeker de plaatselijke 
seniorenverenigingen waren graag betrokken geweest bij de aanpassingen. 

− bezoek 75 plussers: stand van zaken project: enkele ervaringen: 

o J.D.W. ( Middelkerke) : heeft nog niemand gezien. 
o G.D. (Middelkerke): bezoek gehad: vragen naar noden, vriendelijk. 
o Leffinge: goede ervaringen. 
o J.V.(Westende) :11.55u bezoek aan deur, geen tijd om binnen te komen. 
o Lombardsijde: enkele meldingen van gadget en folder in brievenbus terwijl mensen 

thuis waren. 
o Nog geen evaluatie geweest, dit staat op de agenda. Nadien wordt dit geagendeerd 

op de seniorenraad ter bespreking. 

− vervoersarmoede, digitale toegankelijkheid, eenzaamheid 
o De Lijn: belofte dat er buslijn naar Middelkerke zou komen vanuit Leffinge. 

Vervoersregio is nog steeds bezig met dit dossier. Dit is vanuit Middelkerke 
doorgegeven. 

o Taxicheques terug invoeren? Deze mogelijk kan evt. eens besproken/bekeken 
worden. 

o Belbussen zouden op termijn verdwijnen. De Lijn zou dan misschien een alternatief 
kunnen uitwerken? 

− knelpuntenroute 
o Als er op het openbaar domein zich een probleem voordoet vb. veiligheid, losliggende 

tegels, obstakels,…doorgeven aan de gemeentelijke dienst, hier moet gevolg aan 
worden gegeven. 

o Concrete problemen/vragen waar geen antwoord op is gekomen mogen doorgeven 
worden aan Dhr. Gilliaert. Er wordt dan navraag gedaan. 

o Zware overtredingen: auto parkeren op voetpad, terrassen op fietspad waardoor 
fietsers niet doorkunnen enz. ➔ politie. De SAR meent te kunnen aangeven dat er 
misschien te weinig controle is op verkeersovertredingen. 

o J.D: vraagt aan secretariaat om een kopie van haar dossier i.v.m. problematiek 
Duinenweg aan de BCSD Voorzitter/Schepen te geven om na te gaan wat de acties 
zijn hiervoor vanuit het beleid. Ze zal haar dossier afgeven aan Evelien om aan dhr. 
Gilliaert te bezorgen. 

− De Zwerver Leffinge: 
o De toegankelijkheid wordt aangepakt in zaal de Zwerver: in die zin dat er toiletten 

beneden worden gecreëerd. Ook de capaciteit van de grote zaal wordt verhoogd door 
een extra ingang te creëren ( nu was de capaciteit door het aantal vluchtwegen 
beperkt) . 

o Vraag vanuit seniorenraad: kast met borden en tassen/ of één kast waar de 
verenigingen gezamenlijk hun materiaal in kunnen stockeren. 
Bij iedere activiteit moet de vereniging hun materiaal steeds meebrengen. 
Voor warm eten wordt hoofdzakelijk met catering gewerkt, maar voor dessert of 
boterhammen is dit niet mogelijk omwille van de kostprijs. Onder het podium staan 
tassen maar dit is voor de senioren heel moeilijk om deze uit te halen ( je moet op je 
knieën om deze te kunnen uithalen). 
Voor evenementen VZW De Zwerver is het glaswerk vervangen door plastiek, dit is 
ook geen optie om deze te gebruiken. De voorzitter BCSD/schepen zal dit bespreken 
met diensthoofd cultuur. 
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− week van de senioren : gemeentelijke initiatieven: verplaatsen naar latere seniorenraad. 

− intergenerationele projecten 
o Vanuit Vlaanderen berichten? Nog geen nieuws hiervan, de diensten hebben nog 

geen verdere info ontvangen. 
o Vroeger vanuit IBO: uitstap met kindjes naar WZC De Ril, laatste 6-7 jaar zou dit niet 

meer gedaan zijn. Kan dit eventueel terug worden opgenomen? 
o Dit was de visie vanuit gemeente om alles op één welzijn site te plaatsen om jong en 

oud samen te brengen. 
Met corona is dit uiteraard niet kunnen doorgaan maar we hebben wel veel 
mogelijkheden. De inrichting van de site moet hieraan tegemoetkomen. Groenzones, 
rustbanken, speelpleintje,… 

-andere vragen/opmerkingen : 
o Petanquepleinen Leffinge: van Kerk naar De Wiek, de afstand is te ver voor oudere 

mensen om te overbruggen. Kunnen aan De Wiek eventueel petanquepleinen worden 
voorzien? 

o TV werkt niet in de bar van het Lokaal Dienstencentrum: voorzitter BCSD/schepen 
vraagt aan secretariaat seniorenraad dit door te geven aan de centrumleider van het 
lokaal dienstencentrum. 

o Indexering: GAW en WZC? Rond augustus zal dit waarschijnlijk doorgaan. 
o Verkeersregels – smartphone: kunnen nog eens lessen gegeven worden in het LDC? 

➔ voorzitter BCSD/schepen vraagt aan secretariaat seniorenraad dit door te geven 
aan de centrumleider van het lokaal dienstencentrum. 

4. Vormingsuitstap : 
− evaluatie 

o Algemene indruk: mooie uitstap, positief onthaal, goede opkomst. 
o Overlopen financieel + afspraken terugbetaling afwezigen. 

− voorstellen voor de toekomst 

o Vorming is belangrijk: niet iedere instelling ontvangt mensen. 
o De Lovie – Poperinge? Is tijdje geleden, dus nieuwe mensen intussen in de 

seniorenraad. 
o Als iemand ideeën heeft, graag doorgeven aan Lieve/Evelien. 
o Ieper? Is minder lang geleden dan Poperinge. 

o Liefst niet over Brussel/Antwerpen ( te druk verkeer). 

5. Seniorenfeest 14 en 15 november 2022 in zaal de Stille Meers 
− samenwerking met Welzijnshuis/ LDC 

o Data ligt vast: 14 en 15 november. 
o Verdeling: 400 SAR – 100 LDC. 
o Prijs 12 euro voorstel LDC, SAR legt opleg bij. 
o Artiesten: Sasha en Davy, Anymolly, Guy Neve. 

− praktische afspraken: stand van zaken 
o Overlopen kaarten/dagen. De verenigingen krijgen dezelfde dag toegewezen als in 

2019. Lijst dag + aantal kaarten wordt overlopen en wordt aan de verenigingen ook 
begin juli per mal bezorgd. 

o Praktisch: woordje van het bestuur, receptie aangeboden door gemeente, start deel 1, 
pauze met koffie en taart, start deel 2, einde voorzien 

o Werken met vrijwilligers ( LDC – SAR), graag doorgeven aan secretariaat als je kan 
helpen als vrijwilliger. De exacte dag (en) klaarzetten zaal moet nog bepaald worden. 

o Parking zal mogelijk zijn rond de zaal, samen rijden wordt wel gestimuleerd. 

6. Organisatie SAR gemeenschappelijke activiteiten versus activiteiten individuele 
verenigingen 
− gemeenschappelijke activiteiten? Seniorenraad is voorstander om samenwerking te stimuleren. 

o Voordrachten/sprekers: soms duur per vereniging, kunnen hiervoor eventueel 
samenwerken? In plaats van per vereniging 10-15 personen, eventueel met meerdere 
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verenigingen organiseren en de kosten delen. Vb. Floraliën : 3 keer bus die niet vol zit 
i.p.v. 1 volle bus. 
Evt. enkel openstellen wanneer nog vrije plaatsen zijn? Of enkel grote activiteiten? 
Vb. KGB Leffinge; Vergeet Barbara- willen andere verenigen evt. aansluiten? NEOS 
internationaal organiseert dit ook: 75€ ticket + eten + bus. Kunnen niet-leden NEOS 
hieraan deelnemen? 

o Kaarten voor grotere activiteiten moeten dikwijls ook op voorhand besteld en betaald 
worden, als je ze dan niet verkocht krijgt. 

o Wat al er dan teveel interesse is? Vol = vol, eerste inschrijvingen/betalingen zijn 
zeker. 

o KGB Leffinge: Blankenberge: Jacky Lafon: bus mag niet in Blankenberge, nog stuk te 
voet en is niet voor iedereen mogelijk. Indien extra vervoer nodig vb. taxi’s maakt de 
kostprijs stuk duurder. Lieve heeft de uitnodiging mee als iemand interesse moest 
hebben om hieraan deel te nemen. 
Hou rekening met extra kosten voor het busje of taxi van bus naar de locatie. 

o Corona heeft toch invloed, mensen blijven zich ‘inhouden’. Het wordt allemaal ook wel 
duur om iets kwaliteitsvol te organiseren. Het is ook allemaal niet evident om alles 
betaald te krijgen. Mensen kunnen niet aan alle activiteiten deelnemen. Lijnbus: is 
mogelijkheid om kosten te drukken voor sommige verenigingen en sommige locaties, 
maar niet voor iedereen toegankelijk. 

o LDC voordrachten: soms info te laat aan de verenigingen bezorgd. Eens bespreken 
met centrumleider. 

o Er is al een zekere samenwerking bv. Schore/Mannekensvere/Slijpe; Leffinge 
o Deelnemen aan activiteiten georganiseerd door een busmaatschappij is ook evt. 

mogelijk ( je reserveert een aantal plaatsen bij een daguitstap georganiseerd door de 
maatschappij zelf en betaald het gereserveerd aantal plaatsen). 

o Senior at the movies ( elke derde donderdag van de maand) 11€ om 14u+ Lady’s at 
the movie zijn terug opgestart. 

o Het Prethuis: De Quaghebeurs: zondag 30 oktober 2022 om 15u 
o Nieuwpoort: film in cultuurzaal: Greta heeft meer info. 

o VLAS Middelkerke – Westende – Lombardsijde: Andre Rieu concert: meer info volgt 

7. Problematiek verenigingsbesturen 
o S+ Middelkerke is op zoek naar nieuw bestuur. 
o Uitdaging voor de toekomst! Mensen willen deelnemen aan de activiteiten en de vrije 

keuze hebben. Zich engageren om bestuurder rol op te nemen willen velen liever niet. 
o Jonge senioren versus oudere senioren , grote leeftijdskloof, andere tijdsbesteding, 

andere interesses. 
o Ook in sportverenigingen/jeugdverenigingen vinden ze moeilijk bestuursleden. 

Algemene tendens? 

8. Administratie 
Alle punten zijn reeds besproken tijdens de seniorenraad en onder deze punten opgenomen in het 
verslag. 

9. Volgende vergadering : te bepalen 

 
Voor verslag, Evelien Vanhaerents 
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